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Vragen van het lid Ploumen (PvdA) aan de Minister voor Medische Zorg over 
het bericht dat de MammaPrint niet vergoed wordt (ingezonden 4 oktober 
2018). 

Vraag 1
Bent u bekend met het bericht «Medici boos: MammaPrint niet in de 
basisverzekering»?1 

Vraag 2
Kunt u toelichten waarom het Zorginstituut Nederland een negatief advies 
heeft gegeven over de Mammaprint? 

Vraag 3
Hoe verhoudt het negatieve oordeel van het Zorginstituut Nederland zich tot 
de pathologen, radiotherapeuten, oncologen en patiëntenverenigingen die 
van mening zijn dat de MammaPrint wel degelijk meerwaarde heeft? 

Vraag 4
Kunt u zich voorstellen dat mensen die een MammaPrint hebben laten 
maken, zorgen hebben of de uitslag wel klopt? Wat kunt u doen om deze 
zorgen weg te nemen? 

Vraag 5
Kunt u een overzicht geven van in welke andere landen de MammaPrint wel 
wordt vergoed? 

Vraag 6
Kunt u aangeven wat de ervaringen in deze landen met de Mammaprint zijn? 
. 

Vraag 7
Ziet u mogelijkheden om de MammaPrint, ondanks het negatieve advies van 
het Zorginstituut Nederland, toch te vergoeden? 

1 Telegraaf, «Medici boos: MammaPrint niet in de basisverzekering», 29 september 2018.
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Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid 
Agema (PVV), ingezonden 2 oktober 2018 (vraagnummer 2018Z17350).
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